
SU på Solås skole
Tid: tirsdag 18.4. 2023 kl 15.30-16.30
Sted: Møterom i B-bygget på Solås skole

Tilstede: Kirsti Sævik (rektor), Jorunn Gramstad (ansatt),Helle Skjæveland (ansatt), Kristine Goa
(ansatt), Hildegunn Gabrielsen (FAU), Anne Christin Edvardsen (FAU) og Edel Kristine Grude Eriksen
(politisk representant)
Elevrådsrepresentanter: Lea 7A, Milia 6C og Anna 5B

Ikke tilstede:

Informasjon: utlysning og ansettelsesprosess for en vernepleier/miljøveileder stilling

Sak nr. Ansvar

1
22/23

Godkjenning av innkalling: Ok
Godkjent referat: ok

8
22/23

Informasjon fra elevrådet
Elevrådsleder: Lea
Nestleder: Milia
Sekretær: Anna

Elevrådet blir ledet av avdelingsleder Aud Irene Hamre

Saker fra elevrådet:
● Uteområdet
● 17. mai tale - skal i gang med å skrive denne.

Rektor og
elevrådet

9
22/23

Informasjon fra FAU

● Informasjon ang midler/refusjoner for gratis SFO for
1.klassinger + kostnader ved leirskole.

Kirsti oversender de siste tallene over tapte inntekter for
gratis SFO og leirskolen til Edel

● Gapahuk og beising på dugnad
5 foresatte skal beise gapahuken denne våren. FAU har
begynt på en prioriteringsoversikt over diverse
dugnadsarbeid.

FAU

10
22/23

Uteområdet, prosess
Møte avholdt 11.4.23

Status: asfaltmaling (ludo, stigespill,dart, twister, sjakk),
Teqballbord 2.stk bli bestilt og på plass i løpet av våren.

Konkurranse på anbud før sommeren på resterende ønsker;

Rektor

https://docs.google.com/document/d/19y1l5xQyHIF2ZjNHDa8z70RA0eBBWs4ZlvUDh0zprD0/edit


stor hinderløype, klatrestativ, 6-8 disser, rutsjebane og annet
klatreapparater i skråningen med 1.trinn, liten gapahuk i
skolegården til ATO og ulike sittegrupper.

11
22/23

Utrygg skolevei
Er det noen farlige kryss, strekninger eller områder?

- overgang mot Flassabekken barnehage
- fra Kodlidalen bhg over til Ålgårdshallen
- fra fotballhallen og ned til friidrettsbanen
- fra det nye boligfeltet i Kodlidalen/Ringtrostveien og

over til Varafjellveien (ved det gule huset)
- utgangen av tunnelen ved Nordhagen
- krysset med Smånutveien, Fiskebekkveien og

Navrabakken.
- Mulighet for å få fartsskilt max 15 km/t på

parkeringsplassen ved skolen?

Hildegunn



Edel tar denne saken videre og hører på hva som er planen
for tryggere ferdsel for elevene som går til og fra skolen.

Eventuelt
Saker som ønskes å tas opp i SU/SMU bør meldes inn i
forkant til Kirsti. Send på mail;
kirsev@gjesdalskolen.com


